
  

Haarlem, 25 november 2008 
 
 
Geachte voorzitter, 
 
Zoals bekend is de VVD, samen met vele andere politieke partijen, een groot voorstander van 
dereguleren: zo min mogelijk regels die alles zo goed mogelijk regelen. Helaas blijkt in de 
praktijk dat de regelzucht nog steeds groot is, zo ook bij onze gemeente. In de laatste stadskrant 
kwamen wij dit bericht tegen en even dachten wij dat het 1 april was: 
 

 
 

 



  

Naar mening van de VVD is het onbegrijpelijk dat een kinderboerderij voor zoiets simpels een 
ontheffing nodig heeft. Als je ergens biggetjes mag verwachten is het toch op een 
kinderboerderij! Daarom willen wij de volgende vragen stellen: 
 
1. Op basis van welke(lokale) regelgeving is ontheffing nodig? 
2. Is het mogelijk als gemeente deze regels zodanig aan te passen dat een kinderboerderij geen 
ontheffing meer nodig heeft voor het houden van 2 biggetjes? 
3. Zo ja, bent u als College bereid een wijzigingsvoorstel voor te bereiden en zo spoedig mogelijk 
ter goedkeuring voor te leggen aan de Raad? 
 
Alvast bedankt voor uw reactie, 
 
Denise Eikelenboom 


